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شــرکت مدیریت شــبکه برق ایران از افزایــش بیش از ۷ هزار 
مگاواتی مصرف برق شــبانه کشور خبر داد و اعلام کرد که طی 
شــبانه روز گذشــته ۶ هزار و ۵۱۵ مگاوات از برق کشــور توسط 

نیروگاه های تجدیدپذیر تأمین شد.
به گزارش امتیاز و به نقل از شــرکت مدیریت شبکه برق 
ایران، مصرف برق به ۶۳ هزار و ۷۵۳ مگاوات رسید.این میزان 

مصرف در مقایســه با مدت مشابه پارسال که عدد مصرف ۵۶ 
هزار و ۶۸۲ مگاوات بود، ۷ هزار و ۷۱ مگاوات بیشــتر شــده 

است.
بخش صنعت نیز شب گذشته ۳ هزار و ۹۹۶ مگاوات برق مصرف 
کرد. مصرف روزانه برق طی روز گذشــته در ساعت ۱۵:۱۱ دقیقه 
با افزایش همراه بود به گونه ای که در این ســاعت میزان مصرف 

به ۶۷ هزار و ۷۴۱ مگاوات رســید که در مقایســه با روز قبل آن 
)شــنبه ۲۵ تیرماه( که رقم مصرف ۶۷ هزار و ۳۷۱ مگاوات بود، 
۳۷۰ مگاوات افزایش یافته است. همچنین در مقایسه با روز مشابه 
پارســال که ۶۱ هزار و ۱۷۳ مگاوات بوده رشــد بیش از ۶ هزار 
مگاواتی را نشــان می دهد. روز گذشته بخش صنعت کشور نیز ۳ 

هزار و ۴۱۳ مگاوات برق مصرف کرد.

افزایش بیش از ۷ هزار مگاواتی مصرف برق شبانه کشور
شرکت مدیریت شبکه برق ایران خبر داد؛

اقتصادی

ســخنگوی وزارت صمت با بیان اینکه صنعت خودروســازی 
در خردادماه با ۱۸ درصد رشــد، رکورددار بخش تولید در رشــد 
اقتصادی بوده است، گفت: در ماه آینده خبرهای خوبی از صنعت 

خودرو به اطلاع مردم خواهد رسید.
به گزارش امتیاز و به نقــل از وزارت صمت، امید قالیباف 
اظهار داشــت: گزارش های مالی شــرکت های خودرویی نشان 
می دهد ایــن صنعت در خردادماه با ۱۸ درصد رشــد، رکورددار 

بخش تولید در رشد اقتصادی بود.
وی افزود: همزمان با رشــد کمی تولید، با ابتکار وزیر صمت 
و با هماهنگی با ســازمان ملی اســتاندارد، تولید خودروهای 
تیبا، ســمند و ســاینا از ابتدای مرداد متوقف می شــود و به 
جای آن خودروهای شاهین CVT، آریا، رانا AMT, هایما 

۸S و آریســان ۲ که ضرایب کیفی بالاتــری دارند جایگزین 
شد. خواهند 

سخنگوی وزارت صنعت، معدن و تجارت نتایج اقدامات کمی و 
کیفی این وزارتخانه در صنعت خودرو را قابل مشاهده دانست و 
گفت: این صنعت طبق ابلاغ ۸ ماده ای ریاست محترم جمهور در 
حال گذار پلت فرمی از شــکل سنتی به مدرن است و طبق سند 
تحول خودرو مسیر کیفی ســازی در سال آینده شتاب بیشتری 

خواهد گرفت.
وی در مورد تعهدات خودروســازان برای ســه خودرویی که 
تولید نمی شــوند، افزود: جمع این تعهــدات کمتر از ۵۰ هزار 
دســتگاه است و طبق هماهنگی با ســازمان استاندارد شماره 

گذاری خواهند شد.
امید قالیباف با اشــاره به خروج ۱۵ طرح خودرویی از شــمول 
قرعه کشــی در مرحله اول تخصیص یکپارچه اظهار داشت: در 
مرحلــه دوم تخصیص یکپارچه )که در حال انجام اســت( و با 
افزایش رشــد تولید، ۵۰ درصد طرح های فروش خارج از قرعه 
کشی عرضه خواهد شــد و این روند تا حذف کامل قرعه کشی 

ادامه خواهد یافت.
ســخنگوی وزارت صمت در ادامه گفت: هدف گذاری امســال، 
ایجاد جریان پایدار تولید و ســاماندهی عرضه و مدیریت التهاب 
بازار خودرو اســت و رصد قیمت ها در بازار نشان می دهد شاهد 

کاهش قیمت خودرو در بازار هستیم.
قالیبــاف در پایان اضافه کرد: در ماه آینــده خبرهای خوبی از 

صنعت خودرو به اطلاع مردم خواهد رسید.

عضو هیــات مدیره مشــاوران امــلاک اظهار 
داشــت: واقعیت این است که پروژه مالیات ستانی 
از خانه های خالی شکســت خورده  است. به طور 
قطع افرادی که دارای چند واحد محدود هســتند، 
واحدهــای خود را خالــی نگه نمی دارنــد و این 
خانه هــای خالی متعلق به شــرکت ها و نهادهای 
خاص هســتند و برای اخذ مالیات کسی سراغ آنها 

نمی رود.
عبدالله اوتــادی درباره وضعیت بازار مســکن 
و دلایــل رکــود در این بازار اظهار داشــت: از  
خردادماه که بحث مذاکــرات برجام در قطر به 
طور جدی تر مطرح شــد، بازار مسکن در حالت 

قرار گرفت.   انتظار 
وی  با بیان اینکه بازار مســکن به طور مستقیم 
به موضوع برجام ارتبــاط دارد، گفت: نه تنها بازار 
مسکن بلکه تمام زندگی مردم به برجام گره خورده 
و شاهد آن هستیم که با انتشار کوچک ترین خبری 
از برجام، بــازار ارز و دلار از آن اثر می پذیرد و به 
دنبال آن بازار مسکن هم  واکنش نشان می دهد.

عضو هیات مدیره مشــاوران املاک استان تهران 
ادامه داد:  یکی از دلایل ایجاد رکود در خرید و فروش 
بازار مسکن، انتظار برای تعیین تکلیف برجام است اما 
دلایــل دیگری هم به عمق پیدا کردن حالت انتظار 
بازار مسکن دامن زده اند که مهم ترین آن پیش بینی 

افزایش نرخ تورم در آینده نزدیک است.
اوتادی افزود: مالکان پیش بینی می کنند در آینده 
کوتاه مدت با افزایش نرخ تورم مواجه می شــوند و 
از سوی دیگر سرمایه گذاری در بخش مسکن هم 
زمان بر است به طوریکه در حال حاضر فقط صدور 
مجوز ساخت از سوی شــهرداری ۱,۵ سال زمان 
می برد و برآورد ســازندگان این اســت که قیمت 

ساخت افزایش پیدا می کند.
وی گفت: در حال حاضر حداقل قیمت ساخت ۱۰ 
میلیون تومان است و برواردها این است که با این 
رونــد اقتصادی با توجه به افزایش تورم عمومی و 
تورم مصالح ســاختمانی دیگر ساخت و ساز با این 
اعداد و ارقام ممکن نیســت. اساسا به همین دلیل 
است که خبری از  تعهدات مسکنی دولت )ساخت 

یک میلیون مسکن در ســال ( در دوره انتخابات 
ریاست جمهوری نیست.

عضو هیات مدیره مشاوران املاک استان تهران 
ادامه داد: به طور قطع ســود به دست آمده از عدم 
فــروش و عرضه واحدها، به دوندگی  ســازندگان 
برای ســاخت و ســاز در شــرایط پر ریســک و 
پیش بینی ناپذیر اقتصادی می ارزد و به همین  دلیل 
انبوه سازان ترجیح می دهند واحدهای ساخته شده 
را نفروشند و در شرایط افزایش قیمت ها نسبت به 
فروش واحدها اقدام کنند و از سود حاصل از تورم 

استفاده کنند.      
اوتادی افزود: همین امروز شــاهد آن هســتیم، 
ســازنده هایی کــه واحدهای خــود را به فروش 
رســاندند و برای ســاخت و ســاز جدید به سمت 
واحدهــای کلنگی رفته اند به دلیــل افزایش نرخ 
تــورم، با افزایش قیمت همــان واحدهای کلنگی 
مواجه شدند و امکان خرید و ادامه کار را ندارند.  

وی تاکید کرد: در این شرایط، وعده های توخالی 
که از سوی دولت داده شــده، نتیجه ای نداشته و 
واحدی از پروژه های دولتی وارد بازار مسکن نشد.    
عضو هیات مدیره مشاوران املاک استان تهران 
در پاســخ به این ســوال که آیا قانــون مالیات بر 
خانه های خالی مانع از عدم عرضه واحدها در بازار 
نمی شود، اظهار داشت: واقعیت این است که پروژه 

مالیات ســتانی از خانه های خالی شکست خورده  
است. به طور قطع افرادی دارای چند واحد محدود 
هســتند، واحدهای خود را خالــی نگه نمی دارند و 
این خانه های خالی متعلق به شرکت ها و نهادهای 
خاص هستند و چندین هزار واحدهای این نهادها 
و شرکت ها خالی مانده اند و برای اخذ مالیات کسی 

سراغ آنها نمی رود.
اوتــادی ادامه داد: از بیــش از ۲,۵ میلیون واحد 
خالی از ســکنه حدود ۴۰۰ هــزار واحد برای اخذ 
مالیات شناســایی شده اند که احتمالا  این تعدادها 

هم متعلق به افراد حقیقی است.     
وی با اشــاره افزایش قیمت مســکن در همین 
یک ماه گذشته گفت: شــاهد افزایش روز به روز 
قیمت مسکن هستیم به طوریکه در مواردی مالک 
و خریدار به توافق رســیده اند امــا مالک در موعد 
انعقاد قرارداد، حاضر نمی شود و می گوید اگر ۲۰۰ 
میلیون تومان دیگر به قیمت اضافه شــود، قرارداد 

را امضا می کند.        
عضو هیات مدیره مشاوران املاک تاکید کرد: از 
آنجایی که عرضه ای در بازار وجود ندارد، قیمت ها 
هم در مقابل تقاضا افزایش پیدا می کند و همچنین 
از آنجایی که احیای برجــام باعث کاهش قیمت 
مسکن می شود، تلاش مالکان و فروشندگان برای 

افزایش قیمت ها است

رئیس کل ســازمان امور مالیاتی کشــور با اعلام شناسایی ۳ 
شرکت فولادی که اقدام به فرار مالیاتی گسترده ای کرده بودند، 
از مطالبه اصــل و جرایم مالیاتی معوق ۳۲۵۷ میلیارد ریالی خبر 

داد.
به گزارش امتیاز و به نقل از ســازمان امور مالیاتی، داوود 
منظور رئیس کل ســازمان امور مالیاتی کشــور بــا اعلام خبر 
شناســایی نحوه فعالیت ۳ شرکت فولادی که اقدام به معاملات 
صوری کلان کرده و مرتکب فرارهای مالیاتی سنگینی شده اند، 
گفت: این ۳ شــرکت اقدام بــه معاملات صــوری به طرفیت 
شــرکت های کاغذی کرده بودند که با توجه به عدم معرفی ذی 
نفعان اصلی شرکت های صوری از طرف شرکت های فولادی ۳ 
گانه، برای این ۳ شرکت پرونده قضائی تشکیل شده و محاسبه 
مالیات و وصول بدهی های معوق شــرکت های صوری یاد شده، 
با توجه به تعهد شــرکت های فولادی در پرداخت بدهی مالیاتی 
شــرکت های صوری به اســتناد ماده ۱۸۲ قانــون مالیات های 
مستقیم، از ۳ شرکت فولادی فوق در حال اجراست و هم اکنون 
پس از وصول اصل مالیات ها، در مرحله وصول جرایم قرار دارد.

معاون وزیر امــور اقتصادی و دارایی خاطرنشــان کرد: این ۳ 
شــرکت فولادی در مجموع در طی ســال های ۹۱ تا ۹۷، تعداد 
۵۹۸ رکــورد از مجموع معاملات اقتصــادی خود را به مبلغ ۵۷ 
هــزار و ۷۲۱ میلیارد ریال به طرفیت ۲۳۶ شــرکت کاغذی در 
ســامانه معاملات فصلی ســازمان امور مالیاتی کشور درج کرده 
بودند که پس از رســیدگی در دادسرای جرایم اقتصادی تهران و 
تعهــد پرداخت، هم اکنون پس از وصول مبلغ ۲۹۶ میلیارد ریال 

بابت اصل مالیات، مانده اصــل و جرایم مالیاتی بابت معاملات 
صوری به مبلغ ۲,۸۶۴ میلیارد ریال و ۶۰۰ میلیارد ریال نیز بابت 
جرایم مالیات عملکرد و ارزش افزوده شــرکت های یاد شده در 

جریان وصول قرار دارد.
منظور اظهار کرد: این مهم با حمایت دادسرای عمومی و انقلاب 
تهران در صدور احکام نمایندگی و پیگیری مؤثر دادسرای ناحیه 

۳۲ )مفاسد اقتصادی( به نتیجه رسیده است.
وی با بیــان اینکه مبارزه با فرار مالیاتی بــه ویژه فرار مالیاتی 
شرکت های صوری از برنامه های مهم نظام مالیاتی است، گفت: 
با هوشمند شدن نظام مالیاتی، بخش مهمی از فرارهای مالیاتی 
شــرکت های صوری شناسایی شــده و برای آنها پرونده قضائی 
تشــکیل شده و اسامی این شرکت ها نیز در لیست سیاه سازمان 

قرار گرفته است.

 خودرو، رکورددار بخش تولید 
در رشد اقتصادی

افزایش روزانه قیمت مسکن در تهران

همه باید مالیات دهند؛ 
حتی صوری ها

سخنگوی وزارت صمت خبر داد؛

مالکان با پیش بینی افزایش نرخ تورم، فعلا خانه نمی فروشند؛

رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور:

اخبار کوتاه 

عضو کمیســیون انرژی اتاق بازرگانی گفت: ما 
بــا انجام پروژه های برقــی در عراق و صادرات 
خدمــات فنی و مهندســی و انــرژی می توانیم 
درآمــد خوبی از این کشــور داشــته باشــیم، 
می توانیم ۳۰ تا ۴۰ میلیــارد دلار پروژه تعریف 
کنیم و غیر از صادرات برق؛ در کارخانجات این 

باشیم. کشور هم حضور داشته 
حمیدرضا صالحی درباره برنامه اتصال شــبکه 
برق عراق به عربســتان و تاثیــر آن بر کوچک 
شــدن بازار ایران اظهار داشــت:  کشور عراق 
مثل هر کشــوری به دنبال تامیــن انرژی خود 
از چند منبع اســت تا ضمــن اینکه از تک منبعی 
درآیــد، بتواند تعادل ایجاد کنــد و از این حیث 
یک سیاست درســت را دنبال می کند. عراق در 
نظر دارد به هر کشــوری که امکان دارد اتصال 
برق داشته باشد تا در مواقعی که ایران در پیک 
تابستان و قطع اضطراری صادرات به این کشور 
قرار می گیرد، منابع دیگری مثل عربستان را هم 
داشته باشد، گرچه میزان ظرفیت ورود انرژی از 
دیگر کشورها از جمله عربستان به عراق کفایت 
نمی کند و به ایران نمی رســد و ممکن است چند 
سال طول بکشد، اما اصل قضیه روشن است که 

اتفاق می افتد. این 
 تعریف 40 میلیارد دلار پروژه 

در بازار بکر عراق
وی افزود: مسئولین کشور و سیاستمداران باید در 
نظر بگیرند که عــراق فرصت طلایی و بکر برای 
انجام پروژه های برق اســت، این کشور زیرساخت 
لازم را نــدارد و کمپانی های ما هم ظرفیت خالی 

دارند که اســتفاده از آن می تواند تبدیل به درآمد 
ارزی برای کشور شده و کسری درآمد غیرنفتی را 
جبران کند. ما با انجام پروژه های برقی در عراق و 
صادرات خدمات فنی و مهندسی و انرژی می توانیم 
درآمد خوبی از این کشــور داشته باشیم، می توانیم 
۳۰ تا ۴۰ میلیارد دلار پروژه تعریف کنیم و غیر از 
صادرات برق؛ در کارخانجات این کشور هم حضور 
داشته باشیم، غیر از بخش سرمایه گذاری در بخش 
توزیع هم حضور داشــته باشــیم. باتوجه به منابع 

خوبی که در این کشور داریم، می توانیم بخشی از 
شرکت های توزیع عراق را به مدت های ۲۰ ساله تا 

۵۰ ساله کرایه کنیم و درآمد داشته باشیم. 
دیر بجنبیم بازار ما را تصاحب می کنند

عضو کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی تصریح کرد: 
قیمت برق در کشور عراق بالا است و مشکلی هم 
بابت پرداخت پول برق ندارند و از این حیث درآمد 
خوبی برای شــرکت های ایرانی ایجاد خواهد شد، 
ضمن اینکه ایجاد اشــتغال هم خواهیم کرد و این 

در صورتی اســت که جدی باشیم و از بازار عراق 
ســهم بگیریم، اما اگر دیر بجنینیم شــرکت های 

ترکیه، عربستان و امارات وارد می شوند.
 برنامه اعراب برای اینکه 

نیروگاه احداث نکنند
وی گفت: اکنون شــکی نیســت که شبکه برق 
کشورهای عربی در حال گسترش است، از گذشته 
پلنی در رابطه با ارتباط شــبکه برق فشــار قوی 
تعریف کرده تا با اختــلاف افق و پیک برق داد و 

ستد کرده و از احداث نیروگاه جدید خودداری کنند 
و بــه این ترتیب عراق هم به این شــبکه متصل 

می شود. 
 برق ما را به صفر شدن 

صادرات نفت نزدیک می کند
صالحی خاطرنشــان کرد: ایران باتوجه به اینکه 
قــدرت دوم دارنده ذخایر گاز جهان اســت و رتبه 
چهاردهم برق جهــان را دارد ما می توانیم در بازار 
برق عراق سهم داشته باشــیم و بخش زیادی از 
انــرژی الکتریکی این کشــور را تامیــن کنیم به 
شرطی که مسائل را در منطقه حل کنیم و رابطه با 
کشورها برقرار شود، باید از این پتانسیل ها استفاده 
کــرده و کشــور را تبدیل به هاب انــرژی کنیم، 
همانگونه که در برنامه ۱۴۰۴ پیش بینی شده نفت 
را صادر نکنیم و ۸۰ درصد درآمد کشــور غیرنفتی 

باشد.
 حدود 10 هزار مگاوات 

به نیروگاه جدید نیاز داریم
وی تاکیــد کرد: جــدا از اینکه بایــد ظرفیت را 
افزایــش داده و فاصله تولیــد و مصرف را که در 
ایران زیاد شــده کاهش دهیم، باید سیاســت ها و 
رویکرد در کشور عوض شــود، ما در زمینه شدت 
مصرف انرژی در کشور جایگاه خوبی نداریم، باید 
تصمیــم بگیریم و انــرژی را بهینه مصرف کنیم. 
مــا حدود ۱۰ هزار مگاوات به نیــروگاه جدید نیاز 
داریــم و باید نیروگاه های بــا راندمان بالا در کنار 
دریا احداث کنیم و شــبکه برق کشور را از شمال 
تا جنوب و شــرق تا غرب به کشورهای همسایه 

متصل کنیم.

سرپرست اداره کل غله استان هرمزگان خبر داد؛
واردات ۹۰۰ هزار تن کالای اساسی از 

بندر شهید رجایی هرمزگان
سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان هرمزگان 
از واردات ۹۰۰ هزار تن انواع کالاهای اساســی به کشور از 
طریق بندر شــهید رجایی این استان از اول امسال تا کنون 

خبر داد.
به گزارش امتیاز و به نقل از شــرکت بازرگانی دولتی 
ایران، ناصر ســرگزی زاده با اعلام اینکه بندر شــهید رجایی 
اســتان هرمزگان یکی از مبادی اصلی ورود انواع کالاهای 
اساسی به کشور اســت، اظهار داشت: از ابتدای سال جاری 
تا کنون، ۵۲ فروند کشــتی حامل کالاهای اساسی به وزن 
۸۹۸ هــزار تن در لنگرگاه بندر شــهید رجایی پهلو گرفته اند 
که محموله های آن ها پس از تخلیه به انبارهای ذخیره سازی 

استان، منتقل و سپس به کانون جمعیتی ارسال شده است.
وی با اشاره به اینکه کالاهای تخلیه شده از این کشتی ها، 
شــامل گندم، برنج و روغن خام است و به طور متوسط هر 
هفته ســه فروند کشتی در بندر شهید رجایی پهلو می گیرند، 
اظهار کرد: از این میزان کالای تخلیه شــده، ۷۱۹ هزار تن 
گندم با ۱۱ فروند کشتی اقیانوس پیما، ۱۲۱ هزار تن برنج با 
۳۸ فروند کشتیِ کانتینری و ۵۷ هزار تن روغن خام خوراکی 

نیز با ۳ فروند کشتی وارد لنگرگاه این بندر شده اند.
سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان هرمزگان 
بــا تأکید بر اینکه ۸۳۷ هزار تن از کالاهای اساســی تخلیه 
شده در بندر شــهید رجایی پس از انتقال به انبارهای استان 
از طریق شبکه های حمل ونقل کالا، به سراسر کشور ارسال 
شــده اند، خاطرنشان کرد: باقی مانده این کالاها نیز بر اساس 
برنامه حمل ونقل شرکت بازرگانی دولتی ایران در حال ارسال 

به اقصی نقاط کشور می باشند.

معاون امور زراعت وزارت جهاد کشاورزی خبر داد؛
افزایش ۲۰ درصدی تولید برنج

معاون امــور زراعت وزارت جهاد کشــاورزی از افزایش ۲۰ 
درصدی تولید برنج در کشــور خبر داد و گفت: پیش بینی ما 
این اســت که بیش از ۲ میلیــون و ۲۰۰ هزار تن تولید برنج 
داشته باشــیم.علیرضا مهاجر معاون امور زراعت وزارت جهاد 
کشــاورزی گفت: با این افزایش تولیــد، می توان بیش از ۷۰ 
درصد مصرف برنج مورد نیاز کشور را از داخل تامین کرد.وی 
افزود: پیش بینی ما این است که بیش از ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار 
تن تولید برنج داشته باشیم که ۲۰ درصد بیشتر از سال گذشته 
اســت. تولید برنج ۴۰۰ هزار تن بیشــتر از پیش بینی هاست.

مهاجر گفت: حدود ۳ میلیون تن برنج نیاز کشور است.

معاون امور زراعت وزارت جهاد کشاورزی خبر داد؛
خرید گندم از مرز ۵ میلیون و 3۰۰ 

هزارتن عبور کرد
معاون امور زراعت وزارت جهاد کشاورزی با اعلام اینکه خرید 
گندم از مرز ۵ میلیون و ۳۰۰ هزارتن عبور کرد، گفت: پیش بینی 

ما این است که خریدمان از مرز ۶ تا ۶.۵ میلیون تن بگذرد.
علیرضا مهاجر معاون امور زراعت وزارت جهاد کشــاورزی 
اظهار داشت: تا کنون بیش از ۵ میلیون و ۳۰۰ هزار تن گندم 
از کشاورزان خریداری شده است که این میزان در مقایسه با 
سال گذشته از افزایش یک میلیون و ۳۵۰ هزار تنی حکایت 
دارد. وی افزود: پیش بینی ما این اســت که با توجه به اینکه 
هنــوز حدود ســی چهل درصد از اراضی در غرب کشــور و 
مناطق برداشت نشده، تولیدمان خیلی بیشتر از سال گذشته 
باشد و خریدمان هم از مرز ۶ تا ۶.۵ میلیون تن بگذرد که با 
توجه به شــرایط خشکسالی و جنگ و مسایل مختلف جهان 
دستاورد بزرگی است.مهاجر همچنین گفت در تولید جو هم 
موفقیت های زیادی کشــاورزان به دست آوردند و نزدیک به 
یک میلیون تن پیش بینی می شــود که تولید نسبت به سال 
گذشــته افزایش پیدا کرده و بخشی از دغدغه های دامداران 
کاهش پیدا بکند.به گفته مهاجر، در زمینه ذرت علوفه ای هم 
تولید به مرز ۱۵.۵ میلیون تن رســیده که این میزان بیش از 

نیاز و یکی از موفقیت های بزرگ کشور است.
معاون امور زراعت وزارت جهاد کشاورزی، حمایت دولت در 
تامین نهاده ها به ویژه کودهای پایه ازت، فســفر و پتاس و 
توجه کشاورزان به توصیه های مروجین و کارشناسان وزارت 

جهاد کشاورزی را دلیل اصلی افزایش تولید عنوان کرد.

مجوز افزایش قیمت ۴ قلم محصول 
لبنی تکذیب شد

مدیرکل دفتر بازرســی و نظارت کالاهای اساســی وزارت 
جهاد کشــاورزی گفت: هیچ گونه افزایش قیمتی برای ۴ قلم 
محصول لبنی تنظیم بازاری و حتی سایر اقلام لبنی نخواهیم 
داشت. مســعود امراللهی در خصوص نامه اخیر انجمن لبنی 
مبنــی بر عدم امکان تخصیص ۵۰ درصدی تولیداتشــان به 
چهار قلــم محصول لبنی تنظیــم بازاری گفــت: دیروز در 
جلسه با حضور نمایندگان ســازمان حمایت مصرف کنندگان 
و تولیدکننــدگان، فروشــگاه های زنجیره ای، بازرســی اتاق 
اصناف و سوپرمارکتی های استان تهران مشکل ضریب سود 
تولیدکنندگان و توزیع کنندگان آنالیز و تعیین شــد.مدیرکل 
دفتر بازرســی و نظــارت بر کالاهای اساســی وزارت جهاد 
کشاورزی با اشــاره به ابلاغ مصوبه سود بین تولیدکنندگان 
و توزیــع کنندگان افزود: بر اســاس این مصوبه مقرر شــد 
تولیدکنندگان ۵۰ درصد تولیــدات خود را به تولید چهار قلم 
محصول لبنی تنظیم بازاری و توزیع کنندگان علاوه بر تأمین 
نیاز بــازار محصولات را با نرخ های مصــوب قبلی در اختیار 
مصرف کننــدگان قرار دهند. وی بیان کرد: در واقع مشــکل 
اصلی تولیدکنندگان لبنی میزان سود بین تولید و توزیع بود که 
با ورود دولت و آنالیز قیمت ها این مشکل برطرف شد. در کنار 
چهار قلم محصول لبنی تنظیم بازاری قیمت سایر محصولات 
لبنی نیز افزایش قیمتی نخواهد داشت.مدیرکل دفتر بازرسی 
و نظارت کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی از هموطنان 
خواست تا در صورت مشاهده هرگونه گران فروشی و یا کمبود 
محصولات لبنی در بازار مراتب را به شماره تلفن ۱۲۴ سازمان 

تعزیرات برای برخورد قانونی با متخلفان اعلام کنند.

 برنامه اعراب برای نساختن نیروگاه؛

دیر بجنبیم بازار برق عراق را تصاحب می کنند


